


Утверждаю / Approved by:
Генеральный директор ООО «Норд Империял» /
General Director, LLC "Nord Imperial"


А.В. Бакланов / A.V. Baklanov

Критерии оценки поставщика услуг
Bid Evaluation Criteria for service provider

<p>1. До тендера допускаются участники (специализированные организации), имеющие подтверждение на право осуществления соответствующего вида деятельности.</p> <p>2. Участник должен иметь в своем штате необходимое количество квалифицированного персонала, располагать необходимыми материалами, комплектующими изделиями, инструментом, приспособлениями, оборудованием, обеспечивающими возможность выполнения заявленных видов работ.</p> <p>3. Предложение должно соответствовать техническому заданию.</p> <p>4. Участник должен иметь опыт работы в сфере оказания соответствующих услуг не менее 2-х лет.</p> <p>5. Из технически приемлемых участников тендера только участник, предложивший наименьшую цену, будет рассматриваться для присуждения услуг по тендеру.</p>	<p>1. Tender participants (specialized organizations) who have confirmation of the right to carry out the type of activity shall be allowed to participate in the tender.</p> <p>2. Tender participants must have on the company staff the required number of qualified personnel, have the necessary materials, components, tools, devices, and equipment that will ensure capability to perform the required types of work.</p> <p>3. The submitted bids must comply with the Technical Assignment.</p> <p>4. Tender participants must have experience in provision of the required services of at least 2 years.</p> <p>5. Of the technically acceptable bidders only the bidder with the lowest offered prices will be considered for award of the services under the tender.</p>
---	---

Заместитель генерального директора
по производственному регулированию
и транспорту ООО "Норд Империял" /
Deputy General Director for HSE and
transport of LLC Nord Imperial


подпись / signature

С.В. Евтин / S.V. Evtin